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Protokół Nr 14/2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 29 grudnia 2020 roku 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta Białogard. 
Radni: Sz. Jonko i A. Wegner uczestniczyli w posiedzeniu online. 
 
 
Tematyka Komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXIX Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu. 
3. Informacja z działalności Komisji Rewizyjnej w 2020 roku. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1200 otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Mariusz Smoliński. 
Przywitał Skarbnik Miasta Iwonę Kubiak i Sekretarza Miasta Piotra Janowskiego oraz 
członków komisji. Przewodniczący komisji powiedział, że mamy do przyjęcia protokół nr 13  
z poprzedniej komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali powyższy protokół 
elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 
protokół poddaje pod głosowanie. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). W wyniku głosowania protokół został przyjęty i skierowany do 
publikacji w BIP. 
 
Ad 2 
Przewodniczący komisji – powiedział, że mamy do rozpatrzenia i zaopiniowania projekty 
uchwał na XXIX Sesję Rady Miejskiej Białogardu: 
Sekretarz Miasta – poprosił, aby komisja rozpatrzyła dodatkowo dwa projekty uchwał: 
a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020 – druk E, 
b) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021–2031 – druk F. 
Powyższe projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przekazano do Biura Rady po przesłaniu  
ustalonego już porządku obrad i przekazaniu jego do wiadomości radnym. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są uwagi do rozszerzenia porządku posiedzenia 
komisji. 
Radny Sz. Jonko – zapytał, dlaczego te projekty nie mogły trafić wcześniej do Biura Rady, 
aby mogły je rozpatrzyć i zaopiniować komisje, a dotarły dopiero dzisiaj. 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że trwały jeszcze prace nad zmianami. Były one związane  
z korektą budżetu Miasta na rok 2020. Dotyczyły one wydatków inwestycyjnych, które 
zostały przeniesione na rok przyszły.  
Przewodniczący komisji – zapytał, kto jest za przyjęciem rozszerzenia porządku posiedzenia 
komisji. 
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Przegłosowano:  
za – 3, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. W wyniku głosowania porządek posiedzenia został  
rozszerzony o projekty uchwały druk E i druk F. 
a) w sprawie uchwały budżetowa na rok 2021 – druk A’, 
Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i  zaopiniowania 
uchwały budżetowej na 2021 rok wraz autopoprawką. O przedstawienie tego projektu 
uchwały poprosił Skarbnik Miasta.   
Skarbnik Miasta – powiedziała, że projekt uchwały budżetowej na 2021 rok łącznie z 
uzasadnieniem radni otrzymali w listopadzie 2020 roku. Przed sesją radni otrzymali 
autopoprawkę wraz z uzasadnieniem. Dochody ustalono łącznie w kwocie 126 milionów 
złotych, a wydatki w kwocie 135 milionów złotych. Wydatki majątkowe ustala się w kwocie 
ponad 81milionów złotych. Deficyt budżetowy ustala się w kwocie 2 milionów złotych.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
b) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021–2031 –  

druk B’,  
Skarbnik Miasta – powiedziała, że w autopoprawce odnosimy się do wszelkich zmian, jakie 
dokonano w poprawce uchwały budżetowej na rok 2021.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono.   
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
c) w sprawie petycji mieszkańców osiedla Bolesława Śmiałego, Zwycięstwa, Gryfitów oraz 

mieszkańców domków jednorodzinnych w sprawie placu zabaw dla dzieci – druk C, 
Sekretarz Miasta – powiedział, że powyższa petycja była już rozpatrywana na posiedzeniu 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 21 października br. Petycja nie spełniała 
wymogów formalnych, gdyż nie wskazano osoby wnoszącej petycję oraz adresu do 
korespondencji i nie podano adresów zamieszkania osób podpisanych pod petycją. Formalnie 
ta petycja nie była petycją. Wobec powyższego projekt uchwały w sprawie petycji 
mieszkańców osiedla Bolesława Śmiałego, Zwycięstwa, Gryfitów oraz mieszkańców 
domków jednorodzinnych w sprawie placu zabaw dla  dzieci przekazano Radzie Miejskiej. 
Wówczas petycję Rada odrzuciła z powodu braków formalnych. Wróciła ona ponownie do 
rozpatrzenia przez Radę Miejska po usunięciu braków formalnych. Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji ponownie rozpatrzyła tę petycję opiniując ją pozytywnie i przekazując 
pod obrady Rady Miejskiej.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – zapytał, Sekretarza Miasta gdzie w budżecie Miasta są zabezpieczone 
środku finansowe na remonty 11 placów zabaw w naszym mieście, o których to miesiąc temu 
mówiła Pani Zastępca Burmistrz.  
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że środki finansowe w budżecie Miasta zostały zapisane z 
uwzględnieniem środków finansowych. Łącznie jest to kwota 125 tysięcy złotych.  
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Przewodniczący komisji – zapytał, czy jest pozytywna opinia Pani Burmistrz. 
Sekretarz Miasta – powiedział, że Pani Burmistrz nie opiniuje petycji skierowanych 
bezpośrednio do Rady Miejskiej. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów    

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów dokumentów 
poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów – druk D, 

Radny W. Czurko – powiedział, że do projektu uchwały załączone jest uzasadnienie. Jeżeli 
są pytania to może udzielić na nie odpowiedzi. Myśli, że jest to bardzo porządkująca uchwała. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono.   
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
e) zmiany uchwały budżetowej na rok 2020 – druk E,  
Skarbnik Miasta – powiedziała, że w roku 2020 musieliśmy dokonać głębszej analizy 
uchwały budżetowej w związku z zakończeniem roku.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały nastąpiła krótka dyskusja. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
f) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021–2031 – druk F. 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że tutaj dokonane zmiany są ściśle związane ze zmianami 
dokonanymi w korekcie uchwały budżetowej na rok 2020.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 3 , przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Opinia pozytywna. 
 
Ad 3 
Przewodniczący komisji – powiedział, że wszyscy otrzymaliśmy informację z działalności 
Komisji Rewizyjnej w 2020 roku elektronicznie i na piśmie. Komisja przyjęła informację do 
wiadomości.  
 
Ad 4  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś sprawy do omówienia w tym punkcie. 
Rany Sz. Jonko – powiedział, że chciałby, aby Przewodniczący Rady w porozumieniu z 
Panią Burmistrz przygotował na najbliższą Sesję system pracy zdalnej na komisjach. Są  
środki finansowe w budżecie. Jest teraz pandemia i praca zdalna jest bardziej bezpieczna.   
Radny W. Czurko – powiedział, że nie każdy posiada prywatny serwer. Jemu bardziej 
odpowiada osobisty udział w posiedzeniu komisji.  
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Ad 5 
Po wyczerpaniu tematyki komisji posiedzenie zakończono o godzinie 1233. 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska – Szydłowska 
                                                                                          Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                          / -/ Mariusz Smoliński 
 


